

# PRESIDIUM

## ADVIESORGAAN OVER PROCEDURELE, ORGANISATORISCHE EN VERGADERTECHNISCHE ZAKEN VOOR DE RAAD

---

Besluitenlijst: van de vergadering van het Presidium, gehouden op dinsdag **23 april 2013** van 20.00 uur tot 22:13 uur in het stadhuis van Woerden.

Aanwezig: de heren Cok Hoogerbrugge (voorzitter), Ruud Mees (VVD), Henk van Dam (ChristenUnie/SGP), Elias Bom (Inwonersbelangen), Rinus Tersteeg (Progressief Woerden), Heerd Jan Hoogeveen (D66), en mevrouw Toos van Soest (CDA), de heren Erwin Geldorp, griffier (secretaris), Victor Molkenboer (burgemeester), en Milan Lucassen, plv. griffier (verslag)

---

### 1) **Opening en vaststelling agenda**

De voorzitter opent de vergadering om 20:00 uur en meldt dat de heer Van der Does in verband met een vakantie afwezig is. De agenda wordt conform vastgesteld.

### 2) **Mededelingen**

Er zijn geen mededelingen van overwegende aard.

### 3) **Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering**

Besluit: conform vastgesteld.

### 4) **Actiepunten / planning**

Mevrouw Van Soest heeft een vraag naar aanleiding van actiepunt vijf. De griffier licht kort toe dat het bestuursoverleg georganiseerd gaat worden om over niet-politieke zaken gaat als de vergadermores en het "verkeer" tussen raad en college te spreken met het college. De voorzitter vraagt of er nog behoefte is aan een bestuursoverleg. Een meerderheid geeft aan dat het bestuursoverleg mag blijven staan als actiepunt.

De heer Mees vraagt naar de stand van zaken van actiepunt vier. De griffier licht kort toe dat dit punt vanavond besproken gaat worden bij agendapunt 12.

Besluit: conform vastgesteld.

### 5) **Actualiteiten**

#### **24 april bijeenkomst Oudewater – Woerden**

Op verzoek van de heer Tersteeg geagendeerd. De heer Tersteeg vraagt zich af of we als Woerden een beeld hebben van de bijeenkomst en dit uitstralen naar Oudewater. Wat voor soort gesprek willen we daar gaan voeren? Hebben anderen daar over nagedacht?

De heer Molkenboer zegt dat eerst op een rijtje gezet gaat worden waar de gemeenten staan en mee bezig zijn. Punt twee van bespreking is de kadernota van de DVO waar informatieve vragen over gesteld kunnen worden. Punt drie is het governance model. Hiervoor is de heer Louter

uitgenodigd die het een en ander gaat toelichten. En tenslotte de (vervolg)procedure. Het principe van de DVO komt in juni / juli naar de raad. Daarna eind 2013 een financieel plaatje. Morgenavond zal hoofdzakelijk informatief van aard zijn. Beide raden gaan nog separaat over het vervolg praten. In Woerden zal dit in juni het geval zijn.

***Gemeentegids 2013 in wording op verzoek van de griffier.***

De griffier vraagt of iemand problemen heeft met het opnemen van de NAW gegevens van de raadsleden in de gemeentegids? Unaniem wordt verklaard dat het presidium akkoord gaat met het opnemen van de NAW gegevens in de gemeentegids ter ondersteuning van de volksvertegenwoordigende taak.

***Rondleiding nieuwe Minkema.***

De griffier geeft aan dat er tijdens de rondleiding 1 persoon van de raad is komen opdagen. Is dit een incident of geeft deze gebeurtenis aanleiding om de activiteitenkalender aan te passen? Unaniem wordt gesteld dat het een incident betreft. Bij praktisch alle overige bijeenkomsten in de afgelopen maanden is de opkomst van raads- en commissieleden goed te noemen.

**6) Memo inzake besluitvorming Steinhagen**

Uit de meegestuurde memo blijkt dat de stedenband is gestopt. Er is geen sprake meer van bestuurlijke uitwisseling. De particuliere uitwisseling blijft en uit beleefdheid heeft de burgemeester een kleine rol bij informele werkbezoeken.

De heer Tersteeg merkt op dat hij niet tegen een stedenband aan zich is. De heer Molkenboer licht toe dat het wellicht een idee is om in een nieuwe bestuursperiode op projectmatige basis met steden om tafel te gaan zitten. Vooral ook gekoppeld aan de doelstellingen die de gemeente heeft als millenniumgemeente.

Besluit: de memo is voldoende besproken. Wellicht in een nieuwe bestuursperiode (maart 2014 e.v) om een stedenband op projectmatige basis aan te gaan. Elke partij gaat daar over nadenken.

**7) Beeltenis staatshoofd in de raadzaal**

Er wordt kort door de voorzitter toegelicht dat het verzoek is binnengekomen om een beeltenis van de nieuwe koning te maken voor in de raadzaal. De vraag is of het presidium dit wil en hoe dit bekostigd dient te worden.

Besluit: de burgemeester zegt toe het een en ander uit te zoeken en dit terug te leggen in het presidium, inclusief kostenplaatje.

**8) Raadsvoorstel (13R.00087 inzake aanstelling griffiemedewerkers in algemene dienst**

De griffier licht het onderwerp kort toe. Hieruit blijkt dat het besluit een formaliteit betreft.

Besluit: hamerstuk in de raad van 25 april 2013.

**9) Raadsvoorstel (13R.00104) inzake benoemen voorzitter en lid Auditcommissie**

Besluit: hamerstuk in de raad van 25 april 2013.

**10) Verzoek tot uitschrijven van extra commissievergadering Ruimte**

Besluit: akkoord om op 25 juni 2013 een extra commissievergadering Ruimte te houden voor de bespreking van verschillende termijngebonden bestemmingsplannen.

## **11) Memo voorbereidingen gemeenteraadsverkiezingen 2014**

Besluit: akkoord met het uitbrengen van de verkiezingskrant en stemwijzer cq kieskompas. Opnemen van incidenteel budget van ad euro 12.500 is akkoord hiervoor. De burgemeester geeft een indicatie van de kosten als een tent op het Kerkplein wordt geplaatst voor de uitslagenavond van de verkiezingen. Dit laatste punt wordt teruggekoppeld in een volgend presidium.

## **12) Memo modernisering raadzaal / vervanging vergadersysteem**

De voorzitter introduceert het onderwerp en vraagt wie het woord wil.

De heer Bom maakt de opmerking over de mogelijkheid dat er minder raadsleden zullen zijn na de verkiezingen in 2014. De burgemeester geeft aan dat de besluitvorming hierover waarschijnlijk van de baan is en dat er gewoon 2 raadsleden bijkomen in 2014, waardoor het totaal op 31 raadsleden komt.

De heer Mees vindt dat de materie geplaatst worden in de discussie over het nieuwe stadhuis. De heer Tersteeg vult aan dat de aan te schaffen apparatuur verhuisbaar moet zijn.

De heer Bom geeft aan dat het meubilair voldoende is. Wellicht is het mogelijk om één cirkel te hebben in plaats van de huidige buitenring plus binnenring. Het is ook apart dat het college op een verhoging zit. Vooral schuiven met de bestaande materialen. Prioriteit voor Inwonersbelangen is de ringleiding en het geluid op de publieke tribune. En het geluid naar de luisteraar buiten het stadhuis moet beter. De apparatuur is afgeschreven en de geluidsinstallatie mag verbeterd worden.

De heer Mees vraagt, als de tafels te verplaatsen zijn, waarom de zaal dan niet in blokken kan worden ingedeeld. Zoals bijvoorbeeld in de Tweede Kamer.

De heer Tersteeg neemt aan dat dit onderhoud aan het pand betreft en in de exploitatiekosten verdisconteerd zijn. Kortom, de raad betaalt dit niet.

Besluit: geluid op korte termijn een prioriteit. Tevens wordt er gekeken naar mogelijke opstellingen van het meubilair in de raadzaal, al dan niet met andere stoelen. De griffie zal in overleg met vastgoed een aantal scenario's (gefaseerd voorstel) voorleggen.

## **13) Termijnplanning / strategische agenda**

Besluit: op 30 mei vindt het bestuursoverleg plaats. De termijnplanning en strategische agenda kunnen betrokken worden bij dit overleg. Dit dient ook eerst te worden afgestemd in de driehoek (burgemeester, griffier en gemeentesecretaris).

## **14) Rondvraag**

- De heer Bom vraagt naar de kopieerfaciliteit in het stadhuis. Wat is de status hiervan? De griffier licht toe dat er waarschijnlijk in de leeskamer een kleine machine komt te staan of dat de raads- en commissieleden het met de toegangsdruppel af kunnen.
- Voor de lintjesregen zal de burgemeester mededelen wie de gelukkigen zijn.

## **15) Sluiting**

De voorzitter sluit de vergadering om 21:10 uur en wenst allen wel thuis.